
  
  
Svenska Stövarklubben  
 

Protokoll 240318  
 

Styrelsemöte 5/2024 
 
Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts, Göran Johansson, Markus Enstedt, 

Anna Green, Thomas Eriksson och Leif Lundholm och Thomas Larsson 

 

§35 Mötet öppnas 

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

 

§36 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll väljs Thomas L. 

 

§37 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

 

§38 Föregående protokoll 

Vi går igenom föregående protokoll och lägger det till handlingarna. 

 

§39 AU-beslut 
AU-beslut tagit angående att godkänna exteriördomare Karin Östlund-Sjöholm ansökan om utökat 
rasregister. 
§40 Inkomna ärenden 

a) Förtjänsttecken 
Styrelsen beslutar att godkänna de ansökningar av förtjänsttecken som inkommit från 
lokalklubbarna. 

b) Uppdatering av årshjulet/arbetsordning 
Rolf och Leif beslutas titta över och uppdatera dessa. 

c) Arbetsgrupp för Stövaren 
Rolf föreslår att en arbetsgrupp bildas för tidningen. Förslag mottages på lämpliga kandidater 
och frågan bordläggs till kommande möte. 

d) Sekreterare på stövarfullmäktige 
Lars Rydstedt (Sv Dreverklubben) tillfrågas om uppdraget. 

e) Ordförandeträff 
Rolf lyfter frågan om vi ska ha en ordförandeträff i april. Styrelsen beslutar att inte ha någon 
träff före fullmäktige. 

f) Protokoll från rasklubbar- och lokalklubbar 
För att styrelsen skall kunna följa klubbarnas verksamhet bör dessa skickas in till styrelsen. 
Förslagsvis läggs detta in i de nya stadgarna. 
 
 



g) Motioner via årsmöte 
Frågan har ställts till SKK föreningskommitté om motioner från lokal- och rasklubbar ska 
röstas igenom på årsmötet innan de kan gå vidare till stövarfullmäktige. Styrelsen anser att 
det är så gångordningen borde vara.  
Svar har inkommit från SKK Fk (1–2024 §14) om att så inte är fallet. 
Styrelsen beslutar att skicka ärendet vidare till SKK CS. 

h) Utvärdering av SKK informationsträffar 
SKK önskar att utvärdera de träffar varje avdelning har haft under februari. De i styrelsen som 
deltagit går in och fyller i enkäten.  
 

§41 Rapport från kassören-Henrik 

a) Henrik presenterar slutredovisningen av bidraget från NV Viltvårdsfond. Styrelsen godkänner 
rapporten. Kopia av protokoll från konstituerande möte 2022 bifogas. 

b) Henrik beslutas att göra ett budgetförslag för 2024-2025. 

§42 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E 

a) Thomas ger oss en rapport från SKK´s exteriördomarkonferens 15-17 mars där de fyra svenska 
stövarraser visades upp. Anna utses till att ordna en gåva till de som ställde upp och visade 
upp sina hundar. 

b) Ansökan om utökat rasregister inkommit från Per Lundström och Kristina Bjärstedt Olsson. 
Styrelsen godkänner ansökningarna. 

§43 Rapport från avelsansvarig- Göran  

a) SKK har bjudit in till Helgkurs för avelsråd den 27-28 april. Styrelsen beslutar att bjuda in Svstk 
avelsråd till kursen. 

b) Göran informerar om att inkorsningsparningen av Luzern/Schweizerstövare är godkänd         
av SKK AK. 

§44 Rapport från regel- jaktprovsansvarig Thomas L 

a) Räv-SM 

Förslag från rävkommittén ang. uttagning till Räv-SM diskuteras.  
Allt för att klubbarna i norra landsänden skall kunna vara med. Att inte poäng från 
föregående Sm får räknas, gynnar omsättningen på hundarna och ökar antalet starter i 
lokalklubbarna. Följande förslag diskuteras men inget beslutas. 

 
Distrikt 1 Garanterad 1 hund som under förutvarande säsong har gått 1 prov SR elit. 
Distrikt 2 Samma som ovan. 
Distrikt 3 Garanterad 2 hundar som under förutvarande säsong gått 1 prov SR elit. 
Distrikt 4 & 5 delar således på 6 starter. Med sedvanlig ansökan på förutvarande säsongs 
prov. 
I de fall som distrikt 1, 2 och 3 inte kan skicka någon representant går 
den platsen in bland de 6 icke kvoterade platserna och man ansöker som vanligt. 
Resultatet från från räv-Sm får inte räknas in i ansökan för nästa säsongs 
Sm. 
Förra årets vinnare får ett wildcard och den är personlig. 
 
 
 
 



b) Förfrågan till Norske Harehundsklubbens förbund 
Thomas har skickat en skrivelse till NHKF ang. svenska hundars möjlighet att ta norskt 
championat när hunden är klar för elitprov. Idag måste det svenska championatet vara klart 
innan de norska kan erövras. 
En enig styrelsen i NHKF tycker förslaget är bra och tar det vidare till sitt årliga 
representantskapsmöte. 

 

§45 Rapport från medlemsansvarig- Anna 

a) Anna har haft möte med de medlemsansvariga i lokalklubbarna, 11 klubbar deltog. Det 
kommer att planeras in nytt möte med gruppen. 

b) Klubbshopen måste marknadsföras bättre, information ut via Fb och hemsidan. 
c) Anna fortsätter arbetet med att skicka ut tidningar och broschyrer till uppfödare med 

valpkullar. 
 

§46 Rapport från IT-ansvarig 

a) Leif jobbar vidare med IT-systemet. Utställningsmodulen kommer att uppdateras med flera 
funktioner. 

§47 Övriga frågor 

a) Thomas E informerar om att svar är skickat till SKK Jakthundskommitté angående 
Renmarksutredningen. 

§48 Nästa möte 

Nästa möte bestäms till den 18 april kl. 19.00 

§49 Mötet avslutas 

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat. 
 
Vid protokollet 
 
Marita Lithander 
 
Justerat 
 
Rolf Karlsson  Thomas Larsson  

 

 

 

 

 

 

 


